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Protokoll för styrelsemöte den 10 november 2014 kl 19:30 

Datum: 2014-11-10 Styrelsemöte nummer: 2014-06 Sekreterare: Tina Eklööf 

Närvarande: Per Ahlénius, Kjell Stenman, Peter Lindell, Curt-Ove Wiklund, Tina Eklööf 

Telefonnummer till Lync, koden gäller enbart detta möte: 

010-123 88 88  från mobil och fast telefon 

Konferens-ID: 95854672 

Mobila applikationer (apps) finns för iPhone och Android mobiler  

                                                        

Punkt Ärende 
Föredragande 

Beslut 

1    

 1.1 Mötet öppnas  

Per öppnade mötet och hälsade ledamöterna välkomna. 

Ordf 

 1.2 Anmälan om övriga frågor  Alla 

  - Anmälan ”camp” på hojrock 2015, se punkt 7.1 

- Infoblad inkl utskick av inbetalningskort, se punkt 9.1 

- Marknadsföring av mc-klubben, se punkt 9.3 

 

 1.3 Godkännande av dagordning  

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

    
2  Kvarstående frågor 

- Fördelning av arbetsuppgifter, se punkt 9.2  

 

    
3  Föregående protokoll   

 3.1 Protokoll 2014-05 godkändes och lades till handlingarna.  

Protokollet finns tillgängligt i arbetsrummet och på hemsidan. 

 

    
4  Information från Fritidsförbundet  

 4.1 Fråga har kommit om betalning av medlemsavgifter via 

Förmånsportalen. För år 2015 har vi valt att avstå, vi fortsätter ett år till 

med inbetalningskort. Förnyad prövning görs hösten 2015. 

 

Förbundet har bett att alla föreningar ska marknadsföra Idrefjäll 

vinterveckan. Vi enades om att ta med ett stycke om detta i kommande 

infoblad.  

 

Budgetförslag har skickats in till förbundet. Någon återkoppling har inte 

gjorts. Per kontaktar Jan-Olov Kull för att höra hur förbundet ställer sig 

till vårt äskande för 2015. 

Per 
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5  Ekonomi  

 5.1 Kassarapport, inkomna medlemsavgifter 

 

Saldo per 2014-11-10 är: 33 598,96 kr.  

 

Ca 35 medlemmar har betalat in medlemsavgiften för 2014. Innebär att vi 

har ett drygt 25-tal medlemmar som inte betalat medlemsavgiften för 

2014. 

Peter 

    
6  Rapport från genomförda aktiviteter  

 6.1 Trafikverkets mc-dag 13 september 

- Riksaktiviteten genomfördes enbart i Falun med fem stycken 

deltagare. Per Söderberg vann i tipspromenaden. 

Per 

    
7  Kommande aktiviteter  

 7.1 Anmälan ”camp” på hojrock 2015 

Mötet enades om att Micke Danielsson kan gå vidare och boka en camp 

för Trafikverket samt att årsmötet förläggs i samband med denna träff. 

Alla 

 7.2 Mc-mässan ”På två hjul” på Stockholmsmässan 21-25 januari 2015 

Mötet enades om att bidraget denna gång är halva dagkostnaden (för mc-

mässan) vid uppvisande av biljett.  

Tas med i kommande infoblad. 

 

    
8  Nya och avgående medlemmar  

 8.1 Medlemsantal  

Enligt medlemsmatrikeln har vi 71 medlemmar. Ingen ny medlem har 

tillkommit sedan senaste mötet. 

Tina 

 8.2 Medlemsmatrikeln på hemsidan 

Tydliggör syftet med hoj-kompis i kommande infoblad. 

Tina 

    
9  Övriga frågor  

 9.1 Infoblad inkl utskick av inbetalningskort 

Planerat utskick november/ december. Brev skickas till alla 

medlemmarna.  

Per tar fram förslag till infoblad. Peter scannar inbetalningskortet. Tina 

förbereder adresser. 

 

 9.2 Fördelning av arbetsuppgifter 

Ansvarig för hemsida – Per fortsätter, Kjell stöttar 

Ansvarig att rapportera aktiviteter och antal anställda deltagare – enades 

om att vi tillfrågar Janne. 
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 9.3 Marknadsföring av mc-klubben 

Allmän diskussion om hur vi kan göra klubben mer känd. Denna fråga 

diskuteras vidare på det fysiska mötet i januari.  

- Peter undersöker förutsättningarna att nyttja Facebook. 

- Affisch med bild och text för att marknadsföra klubben 

- Ta fram en enkel folder som presenterar klubben 

- Andra aktiviteter t ex ordna någon egen avrostning 

 

    
10  Nästa styrelsemöte:  

Fysiskt styrelsemöte i kombination med besök på mc-mässan, lunch till 

lunch 23-24 januari (fredag -lördag). 

 

    
11  Mötets avslutande  

Per avslutades mötet och tackade deltagarna för visat intresse. 

Ordf 

 

 

Vid protokollet 

 

 
 

-------------------------------------------- -------------------------------------------- 

Christina Eklööf, sekreterare  Per Ahlénius, ordförande 

 

 


